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Foreningen Kollegienet Odense 
Referat fra repræsentantskabsmøde den 14. september 2021 

Sted: Cortex Park 18B 

Tid: Kl. 18.00 

 

Formand Henning Blume Islund bød velkommen. 

 

1. Formalia  

Mads Jørgensen spurgte om nogen havde indvendinger til, at mødet var blevet udskudt grundet 

situationen med covid-19. Der var ingen bemærkninger og mødet fortsætter efter Mads konstaterede 

mødet ellers er korrekt indkaldt. 

 

Formanden Henning oplyser, at mødet er beslutningsdygtig, såfremt repræsentantskabet godkender, 

at Henning, som også er direktør for Kollegieboligselskabet, må repræsentere alle de ikke-

fremmødte kollegier, som hører under Kollegieboligselskabet. Repræsentantskabet accepterer at 

Henning repræsenterer disse kollegier, da dagsorden ikke indeholder forslag eller ændringer i 

kontingent. 

 

2. Valg af dirigent  

Mads Jørgensen blev foreslået af bestyrelsen og blev enstemmigt valgt. 

 

3. Valg af referent  

Ulla Egknud fra bestyrelsen blev enstemmigt valgt. 

 

4. Bestyrelsens beretning  

Formanden gav en mundtligt beretning, hvor han var inde på følgende punkter: 

 

 Formanden konstaterede der ikke har været ret mange aktiviteter grundet covid-19. 

 De frivillige har mødtes på sommerlejr og ellers, når der har været behov for det. 

 Formanden takker de frivillige og bestyrelsen for godt arbejde under covid-19. 

 Der berettes om, at der er problemer med at skaffe frivillige og repræsentanter. 

 De frivillige har opdateret alle SG og SF switche i august. 

 Der er blevet ansat ny daglig leder, Mads, som har dermed overtager stillingen fra Nicolai.  

 

Der var ingen kommentarer til beretningen og repræsentantskabet tog denne til efterretning. 

 

5. Indkomne forslag  

Der var ikke modtaget nogen forslag. 

 

6. Gennemgang af regnskab for perioden 01.08.2019 til 30.06.2020 

Formand Henning Islund gennemgik regnskabet. 

 

Regnskabet var udsendt sammen med indkaldelsen og formanden konstaterede, at der havde været 

et overskud på kr. 273.339,00, dette skyldes mindre aktiviteter end forventet og, at der ikke har 

været behov for større udskiftning af udstyr. 

 

Revisionsselskabet har ikke påført nogen kommentarer til regnskabet. 
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Egenkapitalen er stadig af en fornuftig størrelse, som vil kunne dække, såfremt der bliver behov for 

en større udskiftning af udstyr. 

 

Repræsentantskabet godkendte enstemmigt regnskabet. 

 

7. Forelæggelse af bestyrelsens budgetforslag samt fastlæggelse af kontingent for perioden 

01.07.2021 til 30.06.2022 

Formand Henning Islund gennemgik budget, hvor han konstaterede, at der ikke lægges op til 

hverken stigning eller nedsættelse af kontingentet. 

 

Budgettet lægger sig op af tidligere års budgetter. 

 

Formanden oplyser det måske kunne være muligt, at få en billigere fiberforbindelse end den fra 

forskningsnettet, men når bestyrelsen har undersøgt mulighederne, så vil besparelsen måske kunne 

give omkring 5 kr. for hver bruger mod en anden risiko for driftsforstyrrelser. Da forskningsnettet 

kører godt og stabilt med få driftsforstyrrelser og en eventuel besparelse ikke ville være ret stor, så 

har bestyrelsen valgt at beholde forskningsnettet. Bestyrelsen holder dog fortsat øje med ændringer i 

markedet/priser for om det i fremtiden vil være fordelsagtig at skifte.  

 

Bestyrelsen vil til næste forhandling med EnergiFyn forsøge at forhandle sig frem til en 

nedbringelse af udgiften til EngeriFyn. 

 

Budgettet blev godkendt enstemmigt af repræsentantskabet. Kontingentet fastholdes på de tidligere 

50 kr. 

  

8. Valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleanter  

Formanden fortæller hvad bestyrelsens opgaver indebærer. 

 

Der er 5 poster til bestyrelsen og følgende ønsker at stille op til bestyrelsen: 

 Henning Blume Islund 

 Anders Jørgensen (var ikke til stede, men havde meldt sit kandidatur til bestyrelsen inden 

mødets start) 

 Ulla Egknud 

 Aske Kiehn 

 L. Philip Balfour 

 

Da kun 5 ønskede at stille op er bestyrelsen valgt ved fredsvalg og består nu af ovenstående 

medlemmer. Den nye bestyrelse præsenterede sig kort. 

 

Følgende stillede op som suppleant: 

 Alex Brunebjerg  

 Mads L. Højgrav-Huus  

 

Alex og Mads blev valgt ved fredsvalg og er nu suppleanter. Alex og Mads bestemte indbyrdes, at 

Alex bliver 1. suppleant og Mads bliver 2. suppleant. 
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Det aftales at suppleanterne i fremtiden modtager dagsorden via mail, så de kan deltage i 

bestyrelsesmøderne, hvis de har lyst til at få et bedre indblik i hvad bestyrelsen arbejder med. 

 

9. Valg af revisor  

Bestyrelsen foreslog genvalg af revisionsfirmaet PwC. 

 

Der var ingen andre forslag og repræsentantskabet valgte enstemmigt PwC som revisor. 

 

10. Nuværende situation/tilstand i FKO  

Der er lige nu kun en frivillig, der er studerende. De øvrige frivillige er alle færdige med studierne, 

men de holder FKO kørende, men har et ønske om et generationsskifte. Der arbejdes derfor på en 

plan for rekruttering af nye frivillige med håb om at samle en gruppe nye, som kan have opstart 

sammen og skabe et netværk med hinanden. 

 

Som frivillig får man et godt indblik i hvad internet er og hvordan det fungerer bagved. De 

nuværende frivillige har sikret en god og enkel struktur, som fungerer godt uden alt for meget 

vedligehold. Fremtiden bringer på nye beslutninger omkring hastigheder, indkøb af nyt udstyr og 

implementering af dette. 

 

At være frivillig kræver nysgerrighed og lysten til at arbejde med internet, netværk og lignende. Det 

kræver også en vis basis viden/interesse indenfor teknik, men lysten og viljen er vigtigst, da de 

nuværende frivillige gerne vil lære de nye op og ved der er en læringskurve. 

 

Flere repræsentanter nævner, at de måske kender nogen, der kunne være interesseret og det aftales 

de vil kontakte daglig leder, hvis det har interesse. 

 

Der er et stort ønske fra bestyrelens side om Kollegienet igen bliver til ”internet til de studerende af 

de studerende”. 
 

11. Eventuelt 

Repræsentant fra Carl Nielsen nævner der skal opgraderes udstyr – der arbejdes på sagen allerede 

og det fortsætter. 

 

Formanden takkede de fremmødte for et godt møde og dirigenten fik overrakt en flaske vin, som tak 

for hans tid og gode arbejde. 

 

 

 

Odense, 17. september 2021   

 

 
 

 

 

Formand, Henning Islund  Dirigent, Mads Jørgensen 
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Dette dokument er underskrevet digitalt via Penneo.com. Signeringsbeviserne i 
dokumentet er sikret og valideret ved anvendelse af den matematiske hashværdi af 
det originale dokument.  Dokumentet er låst for ændringer og tidsstemplet med et 
certifikat fra en betroet tredjepart. Alle kryptografiske signeringsbeviser er indlejret i 
denne PDF, i tilfælde af de skal anvendes til validering i fremtiden.

Sådan kan du sikre, at dokumentet er originalt
Dette dokument er beskyttet med et Adobe CDS certifikat. Når du åbner dokumentet 

i Adobe Reader, kan du se, at dokumentet er certificeret af Penneo e-signature ser-
vice <penneo@penneo.com>. Dette er din garanti for, at indholdet af dokumentet 
er uændret. 

Du har mulighed for at efterprøve de kryptografiske signeringsbeviser indle-
jret i dokumentet ved at anvende Penneos validator på følgende websted: 
https://penneo.com/validate

Underskrifterne i dette dokument er juridisk bindende. Dokumentet er underskrevet via Penneo™ sikker digital underskrift.
Underskrivernes identiteter er blevet registereret, og informationerne er listet herunder.

“Med min underskrift bekræfter jeg indholdet og alle datoer i dette dokument.”

Henning Blume Islund
Bestyrelsesformand
Serienummer: PID:9208-2002-2-399782623153
IP: 80.197.xxx.xxx
2021-10-12 17:55:12 UTC

Mads Johannessen Jørgensen
Dirigent
Serienummer: PID:9208-2002-2-060911456739
IP: 194.182.xxx.xxx
2021-10-13 06:27:53 UTC
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 TeRl5xwF5Pk9fgAMWmViLHavSqK82TVxoJ0Q56/zcz4=


 
kSB4MSrCtYiVdIc5138THKm+wJPX4TSSFhMz9icX729ZLR1rQE9UPDplf8MgqKDPZVxLksnTaQjo
yV3VmUJz+8PJKkt6OUbdcFXGQrujfnDVyfspiYWJUewDgqChAeJMoaaJHZ2ZYUlS9XyV8ox1vitj
fpVHVWIoqDPOy02CV+YP1E1w4yXfhGqB1mdKEM7oViXo9Y7U8etUB95KCJqzTQNNBNGkb1+QoG5R
yqx1Yg/lxwEd47lN0wx9dTXM7/TTadggoYX3srkeTYKr+h765gRyLOd0ZQo733bTC9I2YyRIPGEE
ZBP6sJUhEaDwZQI9n38kznjz1najMRGMXF3lmQ==

 
 
  
  
   
  signtext 
  RequestIssuer UGVubmVvLmNvbQ==
  action sign
  useragent TW96aWxsYS81LjAgKE1hY2ludG9zaDsgSW50ZWwgTWFjIE9TIFggMTBfMTVfNykgQXBwbGVXZWJLaXQvNjA1LjEuMTUgKEtIVE1MLCBsaWtlIEdlY2tvKSBWZXJzaW9uLzE1LjAgU2FmYXJpLzYwNS4xLjE1
  signingRequestId MTA2Njk5Mzg=
  document_digests W3sia2V5IjoiRUVTVjYtTzRZUVEtVFQxQUktTUlETVQtSEVVOFYtRUJDRFoiLCJkaWdlc3QiOiI4MDI1YjQzMmZkYTE4OGVmMTUwZmVhMGJlMTExMTI1N2E4OTYxYjc1YTdiYjVhNjA5NDNlMDBiODc1YTJhY2FlIiwiYWxnb3JpdGhtIjoic2hhLTI1NiJ9XQ==
  _challenge NkdWTUYtQkhENVYtTTFWMjQtRU84VFktWlZaRVUtRFBVTVg=
  TimeStamp MjAyMS0xMC0xMiAxNzo1NDo0MyswMDAw
  identityAssuranceLevel 2

            


  
 
 
 
 
 
 VPAQYo9eepxhRdLRf8tG3mDKyIlHn/bB5Dsy8smkEXY=


 
aaMGltK4yP4YQdF8U3Y4vpnIZibDDVGcC4+80prasJLlpn95qAA/3uJdW+yQlvuaXr3LlM+xnU3q
v/M/lNSm7wlcJcMfjqO7BzJ/bUTFZWdRCGhcXFz/AvWBwKaX8efWQvh4kr4414ge+ZigS5PN73KV
eiSTdE6wtSpi+6ETRpQiet8JdLZwGtIS8wc/t/XWjgAOERoOn+VBw1koXNRAkLRFu6yi7X6vS5k1
YkZHmkrbe8ZAMiQtSSvkzrkfbuRCKjOCG44RpbHd3oF5+MQYuh3pe4d/T68eOUpKK61dz3488xih
VP1N4JqnnmAjHIj5/ZxViuED0qptsyV4cUYdBw==

 
 
  
  
   
  signtext 
  RequestIssuer UGVubmVvLmNvbQ==
  action sign
  useragent TW96aWxsYS81LjAgKFdpbmRvd3MgTlQgMTAuMDsgV2luNjQ7IHg2NCkgQXBwbGVXZWJLaXQvNTM3LjM2IChLSFRNTCwgbGlrZSBHZWNrbykgQ2hyb21lLzk0LjAuNDYwNi43MSBTYWZhcmkvNTM3LjM2
  signingRequestId MTA2Njk5NDI=
  document_digests W3sia2V5IjoiRUVTVjYtTzRZUVEtVFQxQUktTUlETVQtSEVVOFYtRUJDRFoiLCJkaWdlc3QiOiI4MDI1YjQzMmZkYTE4OGVmMTUwZmVhMGJlMTExMTI1N2E4OTYxYjc1YTdiYjVhNjA5NDNlMDBiODc1YTJhY2FlIiwiYWxnb3JpdGhtIjoic2hhLTI1NiJ9XQ==
  _challenge M0w2MVgtTjZaQ1ktSkRRRFQtSjFJNDEtWTc1MjMtMkNCTUE=
  TimeStamp MjAyMS0xMC0xMyAwNjoyNzozMSswMDAw
  identityAssuranceLevel 2
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